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PROTOKÓŁ Nr LVIII/2023 

zwyczajnej sesji Rady Gminy w Siennicy 

odbytej w dniu 18 maja 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 912,  a zakończono o godz. 1353. 

Na ogólną liczbę 15 radnych, udział wzięło 15 tj. 100 % składu Rady wg załączonej listy obecności. 

 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Duszczyk - Wójt Gminy 

2. Pani Renata Nowakowska – Skarbnik Gminy 

3. Pani Ksenia Wąsowska- Sekretarz Gminy 

4. Pani Monika Wilk- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Siennicy 

5. Sławomir Rogowski- Komendant Powiatowy Policji 

6. Elżbieta Zagórska- Sierżant Sztabowy 

7. Patryk Prasuła- Komendant gminny OSP 

oraz 29 sołtysów (przewodniczących rad sołeckich). 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy i realizacji podjętych uchwał.  

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja dotycząca oceny zasobów pomocy społecznej. 

6. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Siennica 

7. Ocena funkcjonowania OSP na terenie gminy Siennica za 2022 rok 

8. Realizacja wiosennego równania dróg 

9. Informacja o otrzymanych dotychczas środkach zewnętrznych oraz o możliwości pozyskania do 

końca 2023 roku 

10. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu współpracy Gminy Siennica z organizacjami 

pozarządowymi za 2022 rok. 

11. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

▪ zmieniająca Uchwałę Nr LIII.0007.430.2022 Rady Gminy w Siennicy z dnia 29 grudnia  

2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2029 

▪ w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok 

▪ zmieniająca uchwałę Nr LVI.0007.460.2023 z dnia 23 marca 2023 r. w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Siennica w 2023 roku”. 

▪ zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi 

Opieki Zdrowotnej w Siennicy 

▪ w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Siennica 

12. Sprawy różne i wolne wnioski. 

13. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad. pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zenon Jurkowski, witając wszystkich 

uczestników obrad. 

Na podstawie listy obecności radnych Pan Przewodniczący stwierdził, że obrady oraz podejmowane 

uchwały będą prawomocne. 
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Ad. pkt 2 

Pan Wójt – zgłosił wniosek o wprowadzenie pod obrady  uchwały w sprawie zaciągnięcia  

i zabezpieczenia kredytu długoterminowego. 

Pan Stanisław Majszyk – zgłosił wniosek o uczczenie minutą ciszy zmarłego byłego Radnego Gminy 

Pana Zdzisława Lipiaka. 

Radni uczcili minutą ciszy zmarłego Pana Zdzisława Lipiaka. 

 

Głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad uchwały w sprawie zaciągnięcia  

i zabezpieczenia kredytu długoterminowego. 

za – 15 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

Głosowanie nad porządkiem obrad, po wprowadzonych zmianach 

za – 15 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

Ad. pkt 3 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od 23 marca 2023 r. do 18 maja 2023 r. oraz 

realizacji podjętych uchwał.        
(Sprawozdanie w załączeniu) 

Pan Przewodniczący- ścieżka rowerowa coś więcej w tym temacie 

Pan Wójt- ścieżka  przechodzi od Mikanowa do Nowej Pogorzeli 

Pan Stanisław Majszyk- chodnik dochodzi do Pogorzeli/ 

Pan Wójt- chodnik dochodzi do pasów. Może w tym temacie zgłosimy projekt. 

Pan Przewodniczący- Stan zaawansowania budowy oczyszczalni? 

Pan Wójt- budowa oczyszczalni i kanalizacji trwa uzgodnienie materiałów. 

Ad. pkt 4 

Interpelacje i zapytania radnych: 

Brak było interpelacji i zapytań radnych. 

 

Ad. pkt 5 

Informacja dotycząca oceny zasobów pomocy społecznej. 

Przedstawiła Pani Monika Wilk – Kierownik w/w jednostki. 
(informacja dot. oceny pomocy społecznej w załączeniu) 

 

Pan Przewodniczący podziękował za przedstawioną informację. 

Pani Monika Wilk- dobrze, że są obecni na sesji Radni i Sołtysi, to przekażę istotne  informację,  

podjazd jest na etapie projektu. Po prawej stronie przy schodach znajduje się przycisk z dzwonkiem. 

Pracownik podejdzie do interesanta , pomoże. Do końca tygodnia będą przeniesione telefony, na razie 

jest dostępna komórka. Mamy zabezpieczenie, o które zabiegaliśmy. Są drzwi, które są 

zabezpieczone kodem. Klient jest wpuszczany po identyfikacji. Ci co muszą i to jest dłuższa sprawa 

są obsługiwani  w pokojach pracowników. Reszta jest obsługiwana przy okienku. Prosimy o sugestię, 

by ulepszać obsługę klientów.  

Ad. pkt 6 

Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Siennica 

(materiały  w załączeniu) 

Pan Sławomir Rogowski czyta raport z oceny stanu bezpieczeństwa na terenie gminy Siennica. 

Pan Wójt- w nowej siedzibie GOPS-u będzie punkt przyjęć dla dzielnicowego. 

Pan Przewodniczący- czy można jeździć po chodnikach, na ścieżkach. 

Pan Sławomir Rogowski- to jest jednoznaczne. Droga między Mińskiem, a Mikanowem jest 

dobrym kierunkiem. Tam gdzie pojawią się ścieżki, prosimy o korzystanie ze ścieżek. 

10 minut przerwy (10.20 wznowienie sesji) 
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Ad. pkt 7 

Ocena funkcjonowania OSP na terenie gminy Siennica za 2022 rok 
 (materiały w załączeniu) 

Pan Patryk Prasuła czyta ocenę funkcjonowania OSP za 2022 rok. 

Pan Wójt- podziękowania dla wszystkich OSP z terenu gminy. Można na nich zawsze liczyć. 

Dziękujemy, postaramy się odwdzięczyć.  

Pan Przewodniczący podziękował w imieniu mieszkańców.  

 

Ad. pkt 8 

Realizacja wiosennego równania dróg 

Pan Wójt przedstawił na dzień 18 maja informację o postępach prac dotyczących rozwożenia 

kruszywa z funduszy sołeckich.  

Pan Robert Broda przedstawia informację o wynikach Komisji Budżetu(…) dotyczące lustracji dróg, 

która odbyła się 10-11 maja. Dróg w naszej gminie jest bardzo dużo i są bardzo kosztowne w 

utrzymaniu. Poruszę kilka kwestii: 

1. Stadion- bieżnia dramatyczna, trybuny straszne, ogrodzenie zniszczone, budki dla 

zawodników wymagają natychmiastowego działania. Droga dojazdowa do szkoły i stadionu  

jest dziurawa. 

2. Dzielnik- podziękowanie dla Sołtysa, tam jest taka osuwająca się skarpa, barierki są 

uszkodzone. 

3. Szkoła w Grzebowilku- zlecenie ekspertyzy dot. rozbudowy budynku. Warto, by było 

naprawić parking. 

4. Ptaki- Komisja zwróciła się do Zastępcy Wójta o przygotowanie kosztów w 3 wariantach 

projektu drogi. Protokół będzie przekazany do Pana Wójta 

Pan Bartłomiej Czajka- była firma następnego dnia, zostało naprawione. Po meczu Fenixa dostali 

karę warunkową. Sędziowie nałożyli karę. 

Pan Wójt- Państwo byli na stadionie w trakcie prac, wymagają one poprawek. Był chudziak, zostało 

to zamienione na wylewkę 14 cm. Bieżnia została wyrównana po budowie oświetlenia, ale nie 

oszukujmy się, tej bieżni nie ma w ogóle. Zbieramy oferty na odbudowę bieżni. Myślę, że to będzie 

zrealizowane. Kara dla Fenixa, nikt nam nie przekazał informacji. Problem został  zgłoszony, czeka 

na decyzję Pani Dyrektor. Nie dostałem informacji żadnej. Kara jest również za niesportowe 

zachowanie jednego z zawodników. 

Pan Bartłomiej Czajka- mam zapewnienie prezesa, że 2 lata temu było to zgłaszane. 

Pan Przewodniczący- chciałbym się odnieść, aby wszyscy zainteresowani zgłosili to Komisji 

Budżetu. Stadion katastrofalny, tam chodzą dzieci, to trzeba jak najszybciej zakończyć. Proszę o pilne 

działanie. 

Pan Wójt- jesteśmy w kontakcie. Musimy dopilnować tę sprawę do końca. Nie chcemy robić teraz 

wszystkiego, bo nie wiem jak to wpłynie na bieżnię. Nie dopuścimy do zagrożenia. 

Pan Robert Broda- byłem dziś na stadionie, nie zgadzam się z Panem Panie Wójcie. Jest mi przykro, 

że ten stadion tak wygląda. Jest do nie używania. 

Pan Bartłomiej Czajka- jest lepiej, bo jest porównane. Trybuny, tylko 20 czystych krzeseł. To jest 

zaniedbanie, to wina pracownika. Prezentujemy się dość słabo. Dookoła potrzeba wkładu i pracy. 

Pan Przewodniczący- sytuacja jest tragiczna, cieszę się, że Wójt zadeklarował, że jest to priorytet. 

Musimy dbać o bezpieczeństwo. W Dzielniku linia energetyczna, przepust-prosimy o interwencję, 

most Ptaki. 23 marca wpłynęła petycja mieszkańców miejscowości Ptaki petycja o wyasfaltowanie 
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drogi dojazdowej. 28 marca została ona skierowana do komisji Skarg. 3 kwietnia przekazałem petycję 

również do Komisji Budżetu. 11 maja Komisja Budżetu poprosiła o wstępną kalkulację materiałów 

związanych z kosztem. 

Mieszkaniec Ptaków przeczytał pismo z decyzją dotyczącą wyboru drogi do wyasfaltowania. Czyta, 

że w gminie jest mowa o kanalizacji, chodnikach, ścieżkach, a my mamy marzenie tylko o drodze 

asfaltowej. Odwołuję się do Państwa sumień i serc. 

Pan Przewodniczący- temat został podjęty. 18 kwietnia zebrała się Komisja Skarg(…) 

Pan Daniel Wawryniuk czyta protokół z komisji z dnia 18 kwietnia. Komisja stwierdza, że należy 

zgłosić wniosek o wykonanie dokumentacji projektowej do budżetu na przyszły rok budżetowy. 

Mieszkaniec Ptaków- Dziękujemy… 

Pan Przewodniczący- myślimy także o mieszkańcach Ptaków, potrzeby są różne. Temat jest złożony. 

Proces będzie trwał ok. 1,5 roku. Dziękuję za dyskusję w temacie dróg.  

Ad. pkt 9  

Informacja o otrzymanych dotychczas środkach zewnętrznych oraz o możliwości pozyskania do 

końca 2023 roku 
(materiał w załączeniu) 

Pan Wójt przedstawia informację o pozyskanych dotychczas środkach (3 604 259,40 zł), oraz 

możliwości pozyskania (9 141 586,96 zł). Klub dziecięcy wnioskujemy, z lokalizacją czekamy do 

zakończenia naboru do szkoły średniej. Będzie wtedy zmiana lokalizacji PSP. Będziemy szukali 

miejsca.  

Mieszkaniec Ptaków- jakie są możliwości wniosku o ogrzewanie Kościoła? 

Pan Wójt- dofinansowanie dla Parafii. Trzeba do księdza Proboszcza się udać. 

Pan Przewodniczący- Remont strażnicy w Grzebowilku? Zespół Szkół? 

Pan Wójt – Grzebowilk remont na części bojowej, a było na świetlicowej. ZS wymiana stolarki 

okiennej i drzwi. 

Pan Przewodniczący- wóz strażacki Żaków coś bliżej. Wymiana żarówek w gminie. 

Pan Wójt- wóz to są lata ubiegłe, jest przesunięcie w czasie RPO, Jeśli chodzi o żarówki, wymieniamy 

oświetlenie na energooszczędne , wszystkie lampy. 

Pan Przewodniczący- to co mówiłem ostatnio warto, by odwieszać nowe punkty. 

Pan Wójt- tam gdzie są projekty, będziemy wykonywać 

Ad. pkt 10 

Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu współpracy Gminy Siennica z organizacjami 

pozarządowymi za 2022 rok. 

(sprawozdanie w załączeniu) 

Pan Wójt- przedstawia sprawozdanie dotyczące współpracy z organizacjami. 

Pan Przewodniczący- w imieniu stowarzyszenia dziękuję, cieszymy się, że współpraca jest owocna. 

(15 minut przerwy)        Jeden z Radnych opuścił salę 



5 
 

 

Ad. pkt 11 

Podjęte zostały następujące uchwały: 

▪ Uchwała Nr LVIII.0007.466.2023 Rady Gminy w Siennicy z dnia  18.05.2023 r.  

w sprawie zaciągnięcia i zabezpieczenia kredytu długoterminowego. 

 

Pani Renata Nowakowska czyta projekt uchwały po kredycie. 

Pan Bartłomiej Czajka- na co są te środki przeznaczone? 

Pan Wójt- kredyt jest przeznaczony na dofinansowanie budowy drogi Ogrodowej w Siennicy, droga: 

Starogród- Nowy Starogród, Żaków-Świętochy, dach na OSP Żaków- podaję konkretne inwestycje. 

To jest kredyt do wysokości, więc nie jest powiedziane, że będzie na całą przedstawioną kwotę. 

Pan Przewodniczący- są one ujęte w WPF i budżecie. Doprecyzowanie, jakie plany? 

Pan Wójt- SUW, samochód asenizacyjny, spłata zaciągniętych kredytów i pożyczek. 

Pani Renata Nowakowska- cel uchwały, to zaopiniowanie przez RIO 

Pan Przewodniczący- czy ta pożyczka zapewni nam środki na przyszłość? 

Pani Renata Nowakowska- to zależy od przetargów. 

Pan Robert Broda- jakie są szacunkowe koszty kredytów, oprocentowanie?  

Pani Renata Nowakowska- wybór Banku nastąpi po przetargu. 

Pan Wójt- dochody własne pozwalają nam wziąć ten kredyt 

Pan Przewodniczący- jest to w WPF, aby nam wyszło te wskaźniki wydłużone zostały do 2023 roku 

 

Głosowanie: 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

 

▪ Uchwała Nr LVIII.0007.467.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 18.05.2023 r. zmieniająca 

uchwałę Nr LIII.0007.430.2022 Rady Gminy w Siennicy z dn. 29.12.2022r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siennica na lata 2023-2029 

 

Głosowanie: 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

▪ Uchwała Nr LVIII.0007.468.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 18.05.2023 r. w sprawie zmian                 

w budżecie gminy na 2023 rok 

 

Pani Renata Nowakowska przedstawia projekt uchwały dotyczący zmian w budżecie gminy na 

2023 rok. 

Pan Przewodniczący- wymian dachu na budynku w Żakowie, jaki jest stan techniczny dachu? 

Pan Wójt- wymiana pokrycia dachowego, na blachodachówkę. Dofinansowanie z UM, nasz wkład 

własny 40 %. 

Pan przewodniczący- bieżące utrzymanie, w jakim zakresie? Na jakim odcinku? 

Pan Wójt- chcieliśmy wyremontować całą drogę, ale niestety kwoty się zmieniły. Były odwierty, 

asfalt nam się rozsypuje. Ruch tam jest większy przez zakład produkcyjny. 

Pan Przewodniczący- informacja o utwardzeniu cmentarza 

 

 

 

Pan Wójt- chcemy wykorzystać kostkę, którą mamy. I etap wjazdu, ok. 160 metrów, obie furtki 

plus brama. Mam nadzieję, że wystarczy. 
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Głosowanie: 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 Uchwała Nr LVIII.0007.469.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 18.05.2023 r.  zmieniająca  

uchwałę Nr LVI.0007.460.2023 z dnia 23 marca 2023 roku w sprawie przyjęcia „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Siennica w 2023 roku”. 

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

Głosowanie: 

za – 14 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

▪ Uchwała Nr LVIII.0007.470.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 18.05.2023 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej w Siennicy 

 

Pan Wójt- zastępca Kierownika musi być lekarzem 

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

 

Głosowanie: 

za – 12 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 2 głosów 

 

▪ Uchwała Nr LVIII.0007.471.2023 Rady Gminy w Siennicy z dn. 18.05.2023 r. w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Siennica 

 

 

Pan Michał Kobyliński czyta treść projektu uchwały. 

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

Pan Aleksander Kot- budowa kanalizacji, będzie za darmo, wykupiłem grunty z funduszu sołeckiego 

Pan Przewodniczący- proszę na temat! 

Pan Aleksander Kot- tereny pod oczyszczalnie zostały wykupione 

Pan Wójt- na co zostanie złożony wniosek ja decyduję. Projekt musieliśmy poprawiać. 

Pan Aleksander Kot- cały czas działki w ul. Kościelnej nie ma złożonej. Bobry są. Hala stoi pusta. 

Ile mamy dróg asfaltowych, gruntowych, żwirowych. Prosiłem żeby ewidencję na bieżąco 

prowadzić.  

Pan Robert Broda – z jakiej kwoty do jakiej? 

Pan Michał Kobyliński- z 15 412 zł do 17 595 zł 

Pan Robert Broda- termin podwyżki jest niefortunny dla Pana Wójta. Podwyżka i kredyt razem. 

Nawet byłbym skłonny za zawnioskowaniem na to, ale dopiero we wrześniu. Mamy kilka projektów, 

moglibyśmy dać tą podwyżkę później. Możemy dać po wakacjach ale z wyrównaniem, ale możemy.  

Pani Teresa Łojszczyk-  te dwa miesiące byłyby dobrym rozwiązaniem. Bierzecie kredyty, na taką 

kwotę, a  tu podwyżka. To jest niefortunny termin. To było pochopne. To jest zły czas na to. 

Pan Przewodniczący- nie mam osobistych pretensji do Pana Wójta ale sam czas zgłoszenia przez 

pewnych Radnych jest niefortunny. Kończy nam się maj, żadne inwestycje nie ruszyły. Ludzie po 

wakacjach, by widzieli, był by inny odbiór społeczny. Nie byłem za Pana Wójta podwyżką, ale nie 
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mówię, że jestem na nie. Tylko w odpowiedniejszym terminie. Byłby dużo lepszy moment. 

Moglibyśmy analizę wykonać rzetelnie. 

Pani Teresa Łojszczyk- przez 5 lat dobrze nam się współpracowało, w tej chwili wyszło niefortunnie. 

Czasem trzeba się zastanowić. 

Pani Renata Nowakowska- kredyt, jeśli pozyskaliśmy te środki możemy je oddać. Na wszystko są 

potrzebne pieniądze, wydatki przewyższają dochody. Podwyżka to do końca roku różnica 17 000 zł. 

Pan Michał Kobyliński -nasz Wójt jest najniżej wynagradzanym Wójtem na tle okolicznych gmin. 

Może za osiągnięcia, które już zrobił. 

Pan Przewodniczący- dużo zostało powiedziane w tym temacie. Termin niefortunny. Jeśli tego Radni 

nie rozumieją to trudno. Niezależnie od głosowania, jeśli plany w tych tabelkach się ziszczą, liczę, 

że zadania będą sprawnie i dobrze zrealizowane. Łatwiej, by było gdybyśmy widzieli. 

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Gminy przedstawili opinie do w/w uchwały. 

 

Głosowanie: 

za – 9 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 5 głosów 

 

 

Pan Wójt- Dziękuję. 

 

Ad. pkt 12 

Sprawy różne i wolne wnioski: 

 

Pan Bartłomiej Czajka- wiosenne równanie dróg, ul. Leśna od wysypiska śmieci. Jest bardzo duży 

ruch. W szczególności na wysokości budynków socjalnych, tam jest naprawdę źle. 

Pan Przewodniczący- Panie Wójcie ponawiam prośbę o miejsce zrzutu materiału zielonego, bo w 

tym momencie nie ma gdzie zrzucić. Prośba o interwencję.  

Pani Monika Soczewka- czy przewiduję się równanie dróg jeszcze, miałabym prośbę, czy coś 

wiadomo w sprawie projektu drogi  Dłużew-Lasomin? 

Pan Wójt- przewiduję się równanie, w tej chwili kończymy z funduszu sołeckiego, to zajmuje cały 

dzień. Musieliśmy uruchomić kosiarkę, gdyż koszenie poboczy jest bardzo ważne dla 

bezpieczeństwa. Projekt drogi Lasomin -Dłużew jest już u geodetów jeśli chodzi o naniesienie ma 

mapę, potrwa to ok. 1,5 tygodnia , następnie kanał technologiczny. Bardzo bym chciał ten wniosek 

złożyć do Funduszu Dróg Samorządowych na następny rok. 

Pan Przewodniczący- czy to źródło wykonania obejmuje też projektuj czy samo wykonanie? 

Pan Wójt – samo wykonanie, które musi być albo zgłoszeniem albo decyzją. 

Pan Przewodniczący- szkoła w Grzebowilku ,byliśmy u Pani Dyrektor, by zbadać potrzeby jakie ta 

placówka oczekuje, wiadomo mowa jest o możliwości powiększenia budynku, ponieważ dzieci w 

naszej gminie nie brakuje. Prośba by zająć się tym tematem, by rozbudować tą szkołę, by podjąć te 

działania. 
Jedna z Radnych opuściła salę. 

 

Pan Wójt- w tej szkole są nie tylko nasi uczniowie, ale też z gminy Kołbiel i Mińsk Mazowiecki, i 

jeśli brakuje tego miejsca Pani Dyrektor tych osób nie powinna przyjmować. Do dnia dzisiejszego 

nie miałem zgłoszenia, że brakuje tego miejsca. 

Pan Przewodniczący- to rozumiem, że musi wpłynąć oficjalne pismo, by się zająć tym tematem? 

Pan Wójt- nie informacja. Jeśli Pani Dyrektor nie zgłasza mi problemów lokalowych… 

Pan Przewodniczący- ale my jako Komisja zgłaszamy taki problem, prosimy o zajęcie się tym i 

przedstawienie ustaleń na najbliższej Komisji. 

Pan Marek Soćko- ja jestem w Komisji Edukacji, Komisja Edukacji zajmuje się sprawami szkół. 

Dyrektor z Grzebowilka nic nam nie zgłaszała, a to jest sprawa naszej Komisji, a nie Komisji 

Budżetu. 



8 
 

Pan Robert Broda- przecież każdy Radny może się tym zająć. 

Pan Przewodniczący- ul. Leśna kiedy wykonanie, my jeździliśmy… 

Pan Wójt- Państwo jeździli w najgorszym momencie. Termin wykonania prac to koniec czerwca. 

Pan Robert Broda- projekt Tartaczna? 

Pan Wójt- niebawem mamy spotkanie z projektantem, który przedstawi nam koncepcję 

Pani Sołtys z Majdanu- czy jest szansa, by powstało lustro, przy wyjeździe z Tartacznej na Mińską? 

Pan Przewodniczący- słuszna koncepcja, ale technicznie to będzie problem. Panie Wójcie zapiszę 

sobie Pan ten punkt do przegadania. 

Pan Bartłomiej Czajka- mieszkańcy na ulicy Południowej proszą o znak, z ograniczeniem prędkości. 

Tam jest duży kurz. 

Pan Wójt-  samoograniczenie nie pomoże na crossy, quady. 

Pan Przewodniczący- ja przekazałem  Zastępcy, może znak nie kurzyć. Ja również widuje crosmenów 

i u siebie. Droga powiatowa z Siennicy do Kątów? 

Pan Wójt- no niestety tam nic nie słychać, mieszkańcy przychodzą też do mnie, zachęcam do pisania 

pism do powiatu, nie tylko za pośrednictwem gminy. Powiat nam tłumaczy, że są gorsze drogi. 

Pan Przewodniczący- to sprawa priorytetowa 

Pan Mieszkaniec Ptaków- jeśli można, znak nie kurzyć dla Ptaków również. 

 

Ad. pkt 13 

Przyjęte zostały jednogłośnie protokoły z sesji z :  18 marca 2023 roku i 21 kwietnia 2023 roku.  

 

Ad. pkt 14 

Dziękując wszystkim za udział w obradach, Pan Przewodniczący dokonał zamknięcia                                      

LVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy w Siennicy. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

      

        /-/Zenon Jurkowski  

 
Protokołowała:           

insp. d/s Sekretariatu 
Magdalena Szczurowska 

 


